
Beste gemeenteraad, 

 

Er is veel informatie over de invulling van Vesterbos gedeeld. 

Helaas is dit niet nodig geweest. Bij de eerste informatie was al bekend dat er geen rekening 

gehouden ging worden met de mening van de mensen. Dat er onderwijs, kinderopvang en een 

gymzaal zou komen stond toen al vast. Scholen, kinderopvang en gymzalen zijn er genoeg in 

Zevenaar. Woningtekort is het grootste probleem in Zevenaar. Het blijkt wel weer dat eigenbelang 

boven het woningtekort en de mening van de mensen gaat. Stuur svp nooit meer informatie over 

inspraak voor projecten, heeft geen enkele zin. De bevestiging van veel mensen is helaas dat 

eigenbelang van de gemeenteraad boven de wensen van de mensen gaat…. 

 

 

 

 








